
Proces-verbal
Tncheiat Tn~edinta ordinara a Consiliului

General al Municipiului Bucure~ti din data
de 28 ianuarie 2009, orele 13,00

$edinta a avut loc Tn sala de consiliu de la etajul III din c1adirea
Primariei Municipiului Bucure~ti. la care au participat 54 de consilieri din
cei 55 de consilieri generali.

La ~edinta au participat urmatorii: domnul Viceprimar lonescu
Robert Constantin, domnul Secretar General Tudor Toma, domnul
Sunica Marin din partea Prefecturii Municipiului Bucure:;;ti.

Au fost invitati sa participe directorii aparatului propriu al Primariei
Municipiului Bucure~ti, presa ~i televiziunea.

La :;;edinta a fost absent domnul consilier general Ro~eti George
Adrian.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Am sa dau citire pentru Tnceput unor note Tn atentia

dumneavoastra.
Prin adresele nr. 799081/21.01.2009, 1741/19.01.2009 Tnregistrate

la Directia Asistenta Tehnica ~i Juridica sub nr. 158/2008, $i nr.
138/22.01.2009 domnul Tomescu Grigore, Tn calitate de reclamant $i
domnul Ivancu lonel, consilier juridic, din cadrul Aparatului Permanent de
Lucru al CGMB solicita punerea Tn executare a sentintei civile nr.
2009/24.06.2008 pronuntata de Tribunalul Bucure$ti sectia a IX-a
Contencios Administrativ ~i Fiscal.

Prin sentinta sus mentionata "s_a admis actiunea reclamantului., .
Tomescu Grigore Tn contradictoriu cu PEtr<3tiiMunicipiul Bucure~ti prin
Primar General, Consiliul General al Municipiului Bucure$ti, ~is-a dispus
obligarea paratilor la atribuirea catre reclamant a unui spatiu comercial
sau de prestari servicii, cu 0 suprafata utila de pana la 100 mp, din
fondul de stat, fie prin cumparare, fie prin Tnchiriere, fara Iicitatie, Tn
conditiile Legii nr. 341/2004 privind recuno~tinta fata de eroii-martiri ~i
luptatorii care au contribuit la victoria Revolutiei romane din decembrie
1989, sub sanctiunea unei penalitati pentru fiecare zi de Tntarziere , de la
data ramanerii irevocabile a prezentei sentinte $i pana la Tndeplinirea
efectiva a obligatiei, penalitati Tncuantum de 100 lei pe zi de Tntarziere",
precum $i cheltuielilor de judecata Tn tum de 150 lei.
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Prin adresa nr. 798099/19.01.2009, inregistrata la Diree~ia
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 202/27.01.2009, S.C.
Bucur Obor S.A. a depus plangere impotriva H.C.G.M.B. nr. 186/2008
privind insu~irea inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul public al
Municipiului Bucure~ti.

Tn motivele plangerii se mentioneaza ca imobilul de la adresa din
$os. Colentina nr. 6A, sector 2 care figureaza la pozitia 1866 din anexa
care face parte integranta din Hotararea C.G.M.B. nr. 186/2008, se afla
in proprietatea privata a S.C. Bucur Obor S.A. ~i a fost in mod eronat
introdus in inventarul bunurilor care alcatuiese domeniul public al
municipiului Bueure~ti.

Avand Tn vedere cele mai sus-mentionate, S.C. Bucur Obor S.A.,
solicita modificarea anexei Hotararii C.G.M.B. nr. 186/2008 privind
Tnsu~irea inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul public al
Municipiului Bucure~ti, prin eliminarea din aceasta anexa a imobilului de
la pozitia 1866.

Prin adresa nr. 798232/19.01.2009, inregistrata la Directia
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 137/21.01.2009, Institutia
Prefectului Municipiului Bucure~ti solicita luarea masurilor legale cu
privire la sesizarea Camerei Taximetri~tilor din Municipiul Bucure~ti
referitoare la Hotararea C.G.M.B. nr. 374/2008 privind aprobarea
numarului maxim de autorizatii de taxi pe teritoriul Municipiului Bucure~ti
~i abrogarea art. 1 ~i art. ;2 din Hotararea C.G.M.B. nr. 91/2008. Tn
sesizare se mentioneaza ca Hotararea C.G.M.B. nr. 374/2008 a fost
adoptata cu nerespectarea prevederilor legale referitoare la transparenta
decizionala Tnadoptarea actelor administrative.

Avand in vedere eele mai sus-mentionate, Camera Taximetri~tilor
din Municipiul Bucure~ti solicita anularea Hotararii C.G.M.B. nr. 374/2008
privind aprobarea numarului maxim de autorizatii de taxi pe teritoriul
munieipiului Bueure~ti ~i abrogarea art. 1 ~i art. 2 din Hotararea C.G.M.B.
nr. 91/2008.
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Prin adresa nr. 799808/23.01.2009 Tnregistrata la Directia Asistenta
Tehnica ~i Juridica a CGMB sub nr. 196/27.01.2009 Asociatia Salvati
Bucure~tiul solicita anularea avizelor de urbanism eliberate de Directia
de Urbanism ~i Amenajarea Teritoriului cu privire la proiectele de
hotarare privind aprobarea Planurilor Urbanistice Zonale Str. $coala
Floreasca nr. 26 ~i Str. $coala Floreasca nr. 28, sector 1, deoarece se
prevede 0 cre~tere a numarului de niveluri peste cele prevazute de
Planul Urbanistic General ~i nu se precizeaza 0 cre~tere
corespunzatoar)e alnal1imiimaXim?'~inata}n..m~ 4-
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Prin adresa nr. 796896/13.01.2009, inregistrata la Directia
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 82/15.01.2009, domnul
Melian lulian a depus plangere Impotriva Hotararii C.G.M.B. nr. 359/2007
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - str. Bradetului nr. 24,
sector 4.

Tn motivele plangerii se mentioneaza ca prin Planul Urbanistic
Zonal - str. Bradetului nr. 24, sector 4, se creeaza un drum de acces
spre proprietatea S.C. Apolodor Consult S.R.L. Contestatarul solicita ~i
revocarea avizului de urbanism nr. 10/1/18/2008, Intrucat afecteaza
dreptul sau de proprietate.

Avand In vedere cele mai sus-mentionate, contestatarul solicita
revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 359/2007 privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal - str. Bradetului nr. 24, sector 4 ~i a tuturor actelor
administrative subsecvente acesteia.

Prin adresa nr. 796064/08.01.2009, Inregistrata la Directia
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 57/14.01.2009, domnul
Mihai Cuptor a depus plangere Tmpotriva proiectului de hotarare privind
aprobarea Planului Urbanistic Zonal - B-dul Expozitiei nr. 22-30,
sector 1.

Tnmotivele plangerii se mentioneaza ca domnului Mihai Cuptor i-a
fost Tncalcat dreptul de proprietate; drept urmare, contestatarul a initiat
actiune in instanta avand ca obiect constatarea nulitatii absolute a" ,
contractului de vanzare-cumparare autentificat sub nr. 1878/04.08.2008;
a Incheierii de Intabulare din data de 06.08.2008 ~i rectificarea cariii
funciare Tn sensul radierii dreptului de proprietate al domnului Pascu
Claudiu ~i al doamnei Pascu Miruna.

Avand in vedere cele mai sus-mentionate, contestatarul solicita,
suspendarea procedurilor administrative prin care familia Pascu ar putea
obtine autorizatia de constructie.. . .

Va aducem la cuno~tinta ca Agentia de Reglementare a Nivelelor
de Servicii Apa-Canal a Municipiului Bucure~ti (A.R.B.A.C.) a formulat
raspuns la interogatoriul depus de reclamantul Radu Corneliu
Dumitrescu Tn Dosarul nr. 33861/3/2008 ~iconcluziile scrise cu privire la
actiunea propriu-zisa din acela~i dosar aflat pe rolul Tribunalului
Bucure~ti Sectia a IX-a Contencios Administrativ ~i Fiscal prin care
reclamantul solicita anularea Hotararii C.G.M.B. nr. 155/2008 privind
aprobarea punerii in conformitate a Statutului Agentiei de Reglementare
a Nivelelor de Serviciu Apa - Canal a Municipiului Bucure~ti - ARBAC
aprobat prin Hotararea C.G.M.B. nr. 153/2001, cu Legea administratiei
publice locale nr. 215/2001, republica~~ ificarile ~i completarile
ulterioare. (,«::~:"-- ...1"1.
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Raspunsul formulat de AR.B.AC., precum ~iconcluziile scrise au
fost transmise Direc~iei Juridic, Contencios ~i Legisla~ie din cadrul
Primariei Municipiului Bucure~ti.

Prin adresa nr. 76/6/12.01.2009 inregistrata la Direc~ia Asisten~a
Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 80/15.01.2009 domnul consilier
juridic, Ivancu lonel, din cadrul Aparatului Permanent de Lucru al
C.G.M.B. ne in~tiin~eaza ca, Biroul Executorilor Judecatore~ti Asociati "
Culea ~i Dumitrache", prin executorul judecatoresc Bogdan Dumitrache,
a emis somatia nr. 17373/07.11.2008, inregistrata la Primaria
Municipiului Bucure~ti. - D.J.C.L. sub nr' 47961/18.11.2008, prin care
este somat Consiliul General al Municipiului Bucure~ti, in temeiul art. 387
C. proc. civ., sa execute in termen de 10 zile obliga~ia prevazuta Tn
Decizia civila nr. 1708/26.10.2007, Tn sensul de a emite 0 hotarare prin
care sa solutioneze cererea reclamantei S.C. Delfincom S.A, creditoare,
Tn dosarul de executare nr. 731/2008, cerere Tnregistrata sub nr.
577197/01.11.2006, privind eliberarea certificatelor de atestare a
dreptului de proprietate.

Totodata, Tn adresa se solicita, ca pentru aceasta, Consiliul
General al Municipiului Bucure~ti sa plateasca suma de 6.608.07 lei
conform procesului verbal de cheltuieli de executare nr.
17372/07.11.2008. Impotriva acestei somatii de plata s-a formulat
contestatie la executare, ac~iune ce formeaza obiectul dosarului nr.
46088/3/2008, pe rolul Tribunalului Bucure~ti.
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Prin adresa nr. 795217/05.01.2009 inregistrata la Directia Asistenta
Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 26/07.01.2008 S.C. Ventilatorul
Real Estate S.A. a formulat plangere prealabila impotriva Hotararii
C.G.M.B. nr. 211/08.05.2008, privind aprobarea PUZ Nod Intermodal
Razoare - Calea 13 septembrie, sector 5,6 prin care solicita abrogarea
H.C.G.M.B. nr. 211/2008 ~i reluarea procedurii de adoptare a PUZ
privind zona Razoare - Calea 13 Septembrie.

In adresa se mentioneaza ca planurile utilizate la elaborarea PUZ -
ului nu au fost actualizate cu situatia reala din teren, nefiind consultat
Oficiul de Cadastru ~i Publicitate Imobiliara. Ca urmare acestui fapt
exista mai multe neconcordante intre realitatea din teren ~i cea
consemnata Tn PUZ.

Societatea precizeaza ca nu a fost niciodata consultata Tn legatura
cu adoptarea actelor ~i documentatiilor care au stat la baza elaborarii
PUZ ~i care afecteaza dreptul sau de proprietate asupra imobilului pe
care urmeaza sa se realizeze 0 lucrare publica ~i de interes public. De
asemenea au fost Tncalcate dispozitiile art. 7 PUZ - ul necuprinzand
dispozi~ii referitoare la modul de utilizar ?tlAr . or afectate de PUZ ~i
la circulatia juridica a acestora. .•



Avand in vedere cele mai sus mentionate, se solicita de catre S.C.
Ventilatorul Real Estate S.A. abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr. 211/2008
~i reluarea procedurii de adoptare a PUZ privind zona Razoare - Calea
13 Septembrie.

Prin prezenta va aducem la cuno§tinta ca prin Tncheierea de §edinta
publica a Tribunalului Bucure§ti, Sectia a VI-a Comerciala pronuntata Tn
data de 17.11.2008 s-a luat act de renuntarea la judecata in cauza
privind pe reclamanta SC ELFLOR Romania COM SRL Tncontradictoriu
cu paratul Consiliul General al Municipiului Bucure~ti .

Prin adresa nr. 4374/6/18.12.2008 inregistrata la Directia Asistenta
Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 4175/23.12.2008 doamna
consilier juridic, VIad Luchiana, de la Aparatul Permanent de Lucru al
C.G.M.B. ne in~tiinteaza ca, in dosarul nr. 30169/3/2008, aflat pe rolul
Tribunalului Bucure~ti, Sectia a IX a Contencios Administrativ ~i Fiscal,
avand drept obiect anularea act administrativ, reclamant fiind Prefectul
Municipiului Bucure§ti Tn contradictoriu cu paratul C.G.M.B., s-a admis
actiunea reclamantului ~i a anulat Hotararea C.G.M.B. nr.
197/08.05.2008 privind aprobarea amplasamentelor apar1;inand
domeniului public al Municipiului pe care vor fi amplasate spatii cu alta
destinatie, concomitent cu efectuarea lucrarilor de modernizare, in cadrul,
pasajului din Piata Universitatii, iar Tmpotriva Sentintei Civile, pronuntata
de catre Tribunalul Bucure§ti, Sectia a IX a Civila, se va formula recurs
Tnmomentul comunicarii sentintei.

Avand Tn vedere cele mai sus mentionate, se solicita de catre,
doamna consilier juridic, Vlad Luchiana, de la Aparatul Permanent de
Lucru al C.G.M.B. punerea pe ordinea de zi a ~edintei C.G.M.B. a
proiectului privind modificarea Hotararii C.G.M.B. nr. 197/08.05.2008.

Prin memoriul Tnregistrat la D.A.T.J a C.G.M.B. sub nr.
227 /28.01.2009 , dl Mihai Cuptor solicita C.G.M.B. suspendarea emiterii
oricaror acte administrative, acordarii oricaror avize,aprobari, autorizatii
care deriva sau au legatura cu terenul situat TnB-dul Expozitiei nr. 22-30,
lot 3 Tn suprafata de 1860,54 mp, intabulat Tn Cartea Funciara a
sectorului 1 sub nr. 83636 ~i lot 2 Tnsuprafata de 930,27 mp intabulat in
Cartea Funciara a sectorului 1 sub nr. 83635, actualmente Tnregistrat pe
numele dlui Pascu Mihail Claudiu ~i al doamnei Pascu Miruna.
Reclamantul mentioneaza ca pe rolul Tribunalului Bucure~ti Sectia a IV-a
Civila se afla Dosarul nr. 36175/3/2008 avand ca obiect constatarea
nulitatii absolute a contractului de vanzare-cumparare autentificat sub
numarul 1878/ 04.08.2008 ~i nulitatea.~R~hJ~a incheierii de intabulare
din data de 06.08.2008 ~irectificar~. ~ :~~~~ cartii funciare. Pe cale
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de consecinta, se solicita radierea dreptului de proprietate al dlui Pascu
Mihail Claudiu !:?iPascu Miruna.

Ministerul Culturii, Cultelor ~i Patrimoniul National, prin adresa
Tnregistrata la Cabinetul Secretarului General al Municipiului Bucure~ti
sub nr.351/6/28.01.2009, solicita Consiliului General al Municipiului
Bucure!:?ti sa retraga de pe ordinea de zi proiectul de hotarare privind
aprobarea planului urbanistic zonal Str. Gral. Gheorghe Manu nr. 17,
sector 1, pentru reanalizarea de catre minister, prin structurile de
specialitate, a avizului nr.1659/SMI/25.02.2008 emis de Directia pentru
Cultura, Culte!:?i Patrimoniu Cultural National Bucure!:?ti.

Acest proiect de hotarare vizeaza 0 c1adire care este clasificata ca
~i monument istoric - Casa Dr. Tomescu - ~i este amplasata Tn zona
construita protejata 16 - Calea Victoriei - iar documentatia de urbanism
prevede desfiintarea unei parti a cladirii-monument istoric.

Prin prezenta va aduc la cuno!:?tinta,Tn conformitate cu prevederile
art. 51 alin. (4) din Legea nr. 215/2001 republicata, fiecare consilier local,
precum !:?iviceprimarii sunt obligati sa prezinte un raport anual de
activitate, care va fi facut public prin grija Secretarului General ~i a
Directiei Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B.

Tn acest moment sunt prezenti Tn sala 21 de consilieri generali.
Multumesc.

Supun la vot procesul - verbal Tncheiat Tn ~edinta ordinara a
C.G.M.B. din data de 22.12.2008.

Cine este pentru? majoritatea; Tmpotriva? 0 voturi; abtineri? 0 voturi.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Va multumesc. Buna ziua. Bine ati venit la ~edinta ordinara a

C.G.M.B. din 28.01.2009. Dupa cum vedeti v-a fost prezentat un proiect
de ordine de zi cu 39 de puncte incluse pe el. A~ vrea sa !:?tiudaca sunt
amendamente la ordinea de zi prezentata? Domnule viceprimar aveti
cuvantul.

Domnul Viceprimar lonescu Robert Constantin
Tn primul rand spun buna ziua ~i salut pe aceasta cale

Pre!:?edintele de ~edinta,de asemenea pe Secretarul General ~i nu Tn
ultimul rand reprezentantul Prefecturii, buna ziua doamnelor ~idomnilor
colegi, consilieri generali. Tnainte de a da citire ordinii de zi, a~ vrea sa va
aduc la cuno~tinr calitatea Tncare st .!\ . ta de astazi a C.G.M.B.
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Pentru aceasta, va rag sa imi permiteti sa dau citire Dispozitiei nr. 128
din data de 23.01.2009 a primarului general Sorin Oprescu.

"Avand in vedere nota Directiei Juridic, Contencios ~i Legislatie, in
temeiul art. 21, alin. 3 din Legea nr. 273/2006 privind finantele publice
locale cu modificarile ~i completarile ulterioare, in conformitate cu art. 57,
alin. 2, art. 62, alin. 1 ~i art. 68, alin 1 din Legea administratiei publice
locale nr. 215/2001, republicata cu modificarile ~i completarile ulterioare,
Primarul General dispune: se desemneaza domnul viceprimar Robert
Constantin lonescu sa indeplineasca atributiile Primarului General al
Municipiului Bucure~ti pentru perioada 26 ianuarie 2009 - 28 ianuarie
2009.

Art. 2 Se deleaga calitatea de ordonator principal de credite a
Primarului General al Municipiului Bucure~ti Tn ceea ce prive~te
cheltuielile curente respectiv cheltuieli de personal ~i cheltuielile aferente
bunurilor ~i serviciilor $i raportarile de asemenea lunare catre organele
financiare domnului consilier Mircea Octavian Constantinescu pentru
perioada 26 ianuarie 2009 - 28 ianuarie 2009."

in aceasta calitate va rog sa Tmi permiteti sa dau citire ordinii de zi
de astazi.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul viceprimar, daca doriti sa prezentaii sau daca consideraii

ca exista modificari la ordinea de zi propusa.

Domnul Viceprimar lonescu Robert Constantin
Nu consider ca exista modificari, totu~i a~ insista sa spun cateva

cuvinte pentru fiecare dintre proiectele de astazi.
Cu permisiunea pre~edintelui de $edinia am sa dau citire ordinii de

Zl.
Proiect de hotarare privind incetarea mandatului de consilier

general al domnului Murgeanu Gheorghe Razvan .....
Renuni daca fiecare dintre colegi 0 are la mapa.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Alte amendamente la ordinea de zi mai sunt? La ordinea de zi

propusa vis - a - vis de punctele care sunt pe ordinea de zi?
Mai exista alte amendamente la ordinea de zi pe care doriii sa Ie

faceii, domnul viceprimar?

7

Domnul Viceprimar lonescu Robert Constantin
A~ dori daca imi permiteti, Tn legatura cu punctele 6 :;;i7 avand in

vedere ca din punctul meu de vedere . . I colegilor din comisiile
de specialitate exi - puncte de ve~~r~~ sita lamuriri de ordin
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tehnic, la momentul la care se va ajunge la aceste puncte pe ordinea de
zi a$ dori, acum sa fie retrase de pe ordinea de zi. Este adevarat insist
$i In prezentarea punctelor de vedere tehnice ale pre$edintilor comisiilor
de specialitate. Multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Doriti sa scoatem de pe ordinea de zi punctele 6 ~i 7. Da?
Alte amendamente la ordinea de zi?

Domnul consilier general Sorin Purcarea
Pentru ca s-a ajuns la propunerile de scoatere de pe ordinea de zi,

din cate am Tnteles, din ce a citit domnul Tudor Toma, s-au depus doua
notificari pentru doua PUZ-uri, eu daca Ie-am identificat bine sunt nr. 23
~i 36 de pe ordinea de zi, daca Ie-am identificat bine .

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
B-dul Expozitiei $i Gheorghe Manu .

Domnul consilier general Sorin Purcarea
Avand Tn vedere ca s-au depus aceste notificari va propun

scoaterea de pe ordinea de zi pana la lamurire.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Oeci propuneti scoaterea de pe ordinea de zi a punctelor 23 $i 36.

Oomnul consilier general Sorin Purcarea
Punctele 23 $i 36 pentru ca eu Ie-am identificat din ce a citit

domnul Toma, dar daca mai exista ~i altele care au notificari sa Ie
identificam acum ~i sa Ie supunem aceleia$i proceduri. Va multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Alte amendamente la ordinea de zi?
Domnul Purcarea, ati facut vorbire de doua notificari la punctele 23

$i 36. Aveti notificarile?

Domnul consilier general Sorin Purcarea
Domnul Secretar General a citit notele prin care ne informeaza ca

s-au depus aceste notificari. Personal nu Ie-am vazut, dar daca ele
exista atunci Tnseamna ca trebuie sa tinem cont de ele.



Nu rnai sunt alte arnendarnente. Vreau eu sa va inforrnez, sa va
cer votul in acela;;i tirnp, la Secretarul General s-a depus cere rea
dornnului Dumitrescu Mihai Florea din str. Popi$teanu nr. 1. Cererea
dansului de a se adresa plenului a fost inregistrata Tndata de 20 ianuarie
anul curent. De asernenea tot la Secretarul General a rnai fost introdusa
o cerere de luare de cuvant, este din partea domnului Bocanet Nicolae, a
fost depusa Tn data de 5 ianuarie 2009. Datorita faptului ca dornnul
Bocanet s-a adresat in repetate randuri plenului, iI rog sa se adreseze
cornisiilor de specialitate ale Consiliului General. In ceea ce prive~te
cererea dornnului Durnitrescu Mihai 0 sa va supun la vot ca dansul sa ia
cuvantul in plenul ;;edintei, la sfar~itul ~edintei Consiliului General.

Cine este pentru? rnajoritate de voturi, voturi Tmpotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Dornnul Durnitrescu Mihai puteti sa va adresati Consiliului la
sfar§itul §edintei.

Dornnul viceprimar lonescu ne-a propus scoaterea de pe ordinea
de zi a proiectelor de hotarari nr. 6 ~i7.

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi impotriva? 0 voturi,
abtineri? 6 voturi (Meran D., Scarlat H., Purcarea S., Tanase I., Alexe F.
Nitu R.).

Cele doua puncte au fost scoase de pe ordinea de zi.

Domnul Sorin Purcarea ne-a propus scoaterea punctului 23 de pe
ordinea de zi.

Cine este pentru? .
Am propus punctul 23 la vot.

Dornnul consilier general Atanasoaiei Mihai
Buna ziua stirnati colegi, neavand nimic personal, este 0 chestiune

pur procedurala, vorbim de art. 43 din Legea nr. 215/2001 care spune ca
"scoaterea unui proiect de hotarare de pe proiectul ordinii de zi se face
nurnai cu acordul initiatorului, sau daca acesta nu indepline~te conditiile
art. 44". Deci cred ca nu putem sa scoatern noi de pe ordinea de zi Tntr-o
;;edinta ordinara, putem doar sa respingem sau sa aprobam. Acesta este
punctul meu de vedere. Ma refer la faptul ca noi ca ~i consilieri generali
nu putem scoate de pe ordinea de zi decat in §edinta extraordinara.



Domnul consilier general Atanasoaiei Mihai
Nu ma refer la punctele 6 ~i 7, ma refeream la 23 ~i24. La punctele

6 ~i 7 intr-adevar initiatorul este primarul ~i el poate sa i~i retraga
propunerea. Vorbeam de punctele 23 ~i 24 a caror retragere e propusa
de un consilier. Multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
In aceasta situatie domnul Purcarea nu pot sa spun la vot cererea

dumneavoastra.

Domnul consilier general Stan Ion
A~ propune un punct de interpelari, sau macar sa ne interpelam

intre noi daca lipse~te domnul primar, sau sa il interpelam pe domnul
viceprimar. Avem 0 problema Hotararea 98 pe care am dat-o noi ~i era
legata de suplimentarea cu 765 de autorizatii taxi, am inteles ca nu a fost
semnata de domnul secretar din n motive ~i ne da posibilitatea de a face
o noua hotarare cu acela~i continut. Dan~ii am inteles ca 0 sa ne explice
de ce nu au semnat-o, a lipsit sau au avut anumite .

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Pot sa va dau ~i eu un raspuns.

Domnul consilier general Stan Ion
Aceasta inseamna ca Intr-o ~edinta extraordinara noi trebuie sa

refacem acea hotarare 98 In aceea§i termeni pentru ca nu ne putem
permite sa ne batem joc de oameni ~i plus de aceasta ar trebui sa
completam eventual hotararea cu interzicerea accesului celor care sunt
din Ilfov §i fac taximetrie in Bucure~ti, sunt 5600.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Pot sa va spun ca la mine au venit doua notificari de la Asociatia

Transportatorilor ~i de la Camera Federativa a Taximetri~tilor.

lO

Domnul Secretar General Tudor Toma
In afara de contrasemnare care nu s-a facut din motive de

legalitate, pe care Ie aveti puse la dispozitie, a§a cum v-am citit §i in
notele de la inceputul ~edintei ~i In ~edintele anterioare sunt mai multe
actiuni indreptate Impotriva acestei hotarari strict pe motive de legalitate,
in consonanta cu ce am constat §i eu. Intr-adevar hotararea poate fi
modificata de dumneavoastra, dar nu revotata in forma actuala, cu
modificarile necesare ca sa Indeplineasca CQ ditiile de legalitate .
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Domnul consiiler general Stan Ion
Tn acest sens ca sa dam posibilitatea domnului Primar, sa faca

dansul propunere pentru ca este vorba de 0 ~edinta ordinara, noi ca ~i
consilieri putem face aceasta numai In §edinte extraordinare, sa punem
o hotarare.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Sigur, dar nu avem Tn acest moment proiectul de hotarare sa vi-I

prezentam. Eu v-a§ propune sa a§teptam pana la urmatorul termen,
executivul sa puna la punct proiectul In conditiile de legalitate necesare
§i poate fi votat.

Domnul consilier general Stan Ion
$i a~a este In regula, ideea este ca trebuie sa facem Intr-un fel ca

sa .....

Domnul Secretar General Tudor Toma
Am Tnteles este 0 chestiune urgenta §i eu de aceasta am insistat ~i

v-am anuntat ~i pe dumneavoastra ca avem foarte multe actiuni pe
aceasta hotarare.

Domnul Pre$edinte de $edinta Murg Calin
Alte amendamente? Nu mai sunt.
Supun la vot ordinea de zi a~a cum a fost ea modificata,

completata §i amendata de dumneavoastra.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri?

3 voturi (Alexe F., Purcarea S., Tanase I.).
Ordinea de zi a fost votata.

Trecem la primul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind incetarea mandatului de consilier general al domnului
Murgeanu Gheorghe Razvan, ca urmare a demisiei, vacantarea unui
post de consilier din cadrul Consiliului General al Municipiului
Bucure~ti~i a functiei de viceprimar al Municipiului Bucure~ti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
o voturi.

Trecem la punct doi pe ordinea de zi proiect de hotarare privind
validarea unui mandat de consilier general din cadrul Consiliului
General al Municipiului Bucure§'ti.

Rog Comisia de validare sa c~ actele ~i sa valideze
candidatul. ..:Yq. 0 M J\ ~\
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Dornnul consilier general Mircea Valentin
Praces verbal Incheiat astazi 28.01.2009 referitor la validarea

mandatului de consilier general al domnului Dinca Durnitru.
Avand In vedere demisia domnului Murgeanu Gheorghe Razvan

din funetia de consilier In cadrul Consiliului General al Municipiului
Bucure;;ti. Analizand adresa PD-L nr. 6/28.01.2009 prin care se propune
validarea dornnului Dinca Dumitru pe locul ramas vacant, Comisia de
validare In temeiul art. 33 din Legea 215/2001 privind administratia
publica locala, republicata, cu rnodificarile ~i completarile ulterioare
constata ca sunt Intrunite conditiile de legalitate pentru validarea
mandatului de consilier al domnului Dinca Dumitru.

Dornnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Supun la vot proiectul de hotarare privind validarea unui

mandat de consilier general din cadrul Consiliului General al
Municipiului Bucure~ti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri?
o voturi.

Domnule Dinca Dumitru va invit sa depuneti juramantul.

Domnul consilier general Dinca Dumitru
Domnilor viitori colegi, domnilor invitati "Jur sa respect Constitutia

~i legile tari ;;i sa fac cu buna credinta tot ceea ce sta In puterile ;;i
priceperea mea pentru binele locuitorilor municipiului Bucure~ti. A~a sa
imi ajute Dumnezeu".

Domnule pre~edinte va rag dati-mi voie, pentru ca am depus
juramantul intr-o atmosfera care nu imi prea este favorabila. A~ vrea ca
sa va aduc la cuno~tinta stimati viitori colegi, pentru ca dupa ce voi
semna voi deveni colegul dumneavoastra, ca 0 data cu mine a patruns
in Consiliul General al Municipiului Bucure~ti spiritul Pietei Universitatii,
adica cinstea, onoarea, demnitatea, bunul simt ;;i slujirea intereselor
cetateanului Bucure~tiului. $i inca ceva ce poate multi nu ~tiu, eu nu sunt
coruptibil, eu nu sunt ~antajabil, cine va incerca cu mine acest lucru va
avea 0 lupta foarte dura de dus.

Domnul Pre§>edintede §>edintaMurg Calin
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare

privind alegerea unui viceprimar al Municipiului Bucure~ti.
Va rog sa faceti propunerile.
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Domnul consilier general Popa Grigore loan
Grupul PD-L sustine candidatura domnului Mircea Raicu pentru

functia de viceprimar al Capitalei. Va multumesc.

Domnul consilier general Alexe Florin Alexandru
Grupul PNL sustine candidatura domnului Dan Meran.
Dragi colegi, este ~ipresa de fata sunt ~i invitati va rog frumos sa

mutam urna in spatele prezidiului ~i sa se voteze atunci cand ie~im de
sub cortina sa ne ducem sa votam in spate ~i nu in fata ca sa aratam
voturile.

Domnul Presedinte de §edinta Murg Calin
Stimate domn, este 0 pracedura ultra transparenta, urna este in

fata presei, in fata salii.

Domnul consilier general Alexe Florin Alexandru
Haideti sa Ie punem in spate ca sa nu trecem prin fata colegilor ~i

sa Ie aratam votul ca data trecuta ~i de asemenea rag colegii de la PO
sa ne dea cariocile sa votam cu un singur pix.

Oomnul consilier general Gaf-Oeac loan
Grupul PNG-CO sustine candidatura domnului Mircea Raicu pentru

functia de viceprimar.

Oomnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Mai sunt ~i alte prapuneri? S-au inscris domnul Mircea Raicu ~i

domnul Dan Meran. Alte propuneri? Nu mai sunt.
Rog Secretariatui Tehnic sa pregateasca buletinele de vot.
Procedura de vot ramane aceea~i. va rog sa barati cu 0 linie

numele candidatului pe care nu II doriti.
Pana cand Secretariatul Tehnic va pregati buletinele de vot, va

propun 0 scurta pauza.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Va rag sa luati loc pentru a incepe procedura de vot. Treceti pe la

Secretariat ~i va luati buletinele de vot.

13

Domnul Presedinte de §edinta Murg Calin
Va rog sa treceti pe la Secretariatul Tehnic ca sa va luati buletinele

de vot. Cabina de vot este in spate, dupa care va rog sa introduceti
buletinul in urna.



Domnul Secretar General Tudor Toma
Alexe Florin Alexandru
Anton Mihaela
At~masoaiei Mihai Cristian
Bacain~an Irimie Gabriel
Becheanu Mihai Bogdan
Berbecaru Alin Dumitru
Boaja Minica
Budulan Pompiliu
Campurean Mariana
Chiri§ Mariana
Cosma Roxana Maria
Cruceanu Elena
Draghici Aurelia Gra~iela
Du~a Nicolae Lucian
Florescu Drago§
Fuciu Daniel
Gaf-Deac loan
Georgescu Bogdan Cristian
Giugula Doru Mihai
Gorodea Tiberiu Silviu loan
Grigorescu Robert
lonescu Robert Constantin
lovici Teodor Victor
Iva§cu Tiberiu
Meran $tefan Dan
Mihailescu loan Bogdan
Mircea Valentin
Murg Calin
Neagu Mihai
Nedelcu Costel
Neme~ Carmen lonela
Ni~uRobert Daniel
Nicorescu Virgil
Paduraru Alexandru
Parvu Cosmin Gabriel
Popa Grigore loan
Popa Maria
Potera~u Cornel - Constantin
Prioteasa Doru
Purcarea Sorin
Raicu Mircea Cristian
Radoi Silviu George

14



Rizoiu Mircea
Scarlat Horia
Stan Ion
Stan Nicu$or
Tanase Ion Gabriel
Toma Veronica
Tapardel Ana - Claudia
Tica Horatiu - Florin. .
Untaru Virgil
Vladan Florin Laurentiu
Voicu Mihai
Dinca Dumitru

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Supun la vot Comisia de validare sa fie una $i aceea$i cu Comisia

de numarare a voturilor.
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri?

o voturi.

Rog Comisia de validare sa numere voturi :;;ipana atunci va propun
sa luam 0 scurta pauza.

Domnul consilier general Mircea Valentin
Proces verbal al Comisiei de validare incheiat astazi 28.01.2009

orele 14.30 privind alegerea viceprimarului Municipiului Bucure$ti.
S-au exprimat un numar de 52 buletine de vot privind alegerea

viceprimarului general al Municipiului Bucure$ti.
Sunt doua voturi anulate, iar voturile au fost exprimate astfel:
- domnul Raicu Mircea Cristian voturi pentru 39, impotriva 11

voturi
- domnul Meran Dan $tefan voturi pentru 11, impotriva 39 voturi
Se dedara ales ca viceprimar general al Municipiului Bucure§ti

domnul Mircea Raicu.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Dragi colegi permiteti-mi sa dau citire proiectului de hotarare

"proiect de hotarare privind alegerea unui viceprimar al Municipiului
Bucure$ti.

Avand Tn vedere procesul verbal al Comisiei de validare privind
rezultatul votului secret pentru functia vacanta de viceprimar al
Municipiului Bucure$ti.

In conformitate cu prevederile a 'n (1) $i (2) din O.G nr.
35/2002 pentru robarea regul.' ~1l~ /' ru de organizare $i
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functionare a consilii lor locale, aprobata pnn Legea nr. 673/2002 cu
modificarile ~i completarile ulterioare.

In temeiul art. 57 alin. (3) ~i (7) din Legea nr. 215/2001 privind
administratia publica locala, republicata, cu modificarile ~i completarile
ulterioare.

Consiliul General al Municipiului Bucure~ti hotara~te: articol unic:
Se declara ales Tnfunctia de viceprimar al Municipiului Bucure~ti domnul
consilier general Mircea Raicu"

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri?
o voturi.

Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Doamnelor ~i domnilor colegi vreau sa va multumesc pentru

Increderea pe care mi-ati acordat-o prin votul dumneavoastra. Progresul
ora~ului se realizeaza prin investitii,mai ales Tn vremuri de criza timpul
costa bani iar Bucure~tiul este un ora~ care are nevoie de bani ~inu are
timp. Prioritatea zero a mandatului meu de viceprimar va fi colaborarea
cu dumneavoastra astfe I Incat Consiliul General sa reia proiectele de
investitii stagnate, sa Ie demareze pe cele cu adevarat prioritare pentru
Capitala. Pasajul Basarab trebuie finalizat, banii necheltuiti In anul 2008
se Tntorc Impotriva noastra In fiecare zi, cu fiecare minut pierdut Tntrafic.
Nu ne mai putem permite sa Tntarziem acest proiect. Infrastructura
Capitalei trebuie sa continue ritmul de dezvoltare capatat In perioada
iunie 2000 - iunie 2008. Restantele la proiectul parcarilor subterane vor
trebui recuperate, iar proiectul unda verde trebuie finalizat ~i extins Tncel
mai scurt timp. Abia dupa ce vom fi realizat aceste mari proiecte de
dezvoltare a infrastructurii Capita lei ne vom putea gandi la pavazarea
ora~ului. Altfel vom parea ca vrem sa fardam In culori tipatoare un chip
Tmbatranit ~i gaunos. Aceste Consiliu General nu T~i poate permite
aceasta eroare. In final doresc ca alaturi de dumneavoastra sa avem 0
colaborare fructuoasa cu Primarul General Tnserviciul celor peste 2 mil.
de bucure~teni. Va multumesc.
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Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare

privind modificarea anexei 2 a Hotararii CGMB nr.289/2008 privind
constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului General al
Municipiului Bucure§ti.

Dupa cum ~titi au fost cateva Tnlocuiri, au venit colegi noi care au
intrat pe comisii Tn locul consilierilor generali care au plecat In parlament
sau Tn executiv. Veti primi un buletin de vot care contine practic toata
Iista comisiilor de specialitate ale Consll~ral a~a cum este ea
configurata Tnacest moment. / /'1 ? -~ -1' _
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Oomnul Secretar General Tudor Toma
In acest moment sunt prezenii In sala 54 de consilieri.

Oomnul Presedinte de sedinta Murg Calin
A pleeat domnul Zatreanu, domnul Gherasim, doamna Bureau

Ooina ~i In locul dan~ilor au venit eolegi noi care trebuie sa intre In
eomisiile de specialitate In locurile ramase vaeante, asta este tot.

Va propun sa trecem la urmatorul punet pe ordinea de zi, pana se
Tntoemesc buletinele de vot, proiect de hotarare privind desemnarea
unui consilier general ca membru in cadrul Grupului de lucru pentru
punerea in aplicare a prevederilor Legii nr.35/2007 privind cre:;;terea
sigurantei in unitatile din invatamant.

Rog grupurile politice sa faca propuneri.

Oomnul consilier general Popa Grigore loan
Grupul PO-L - PNG II propune pe domnul Gabriel parvu.

Domnul eonsilier general Giugula Mihai Ooru
Numirea domnului Parvu In aceasta comisie este bine venita

deoarece domnul Parvu este membru al ATOP-ului. In cadrul analizei pe
eare am facut-o TnAutoritatea de Ordine Publica a Municipiului Bucure~ti
una dintre Insarcinarile pe care Ie-am avut ~i Ie-am dat domnului Parvu
este supravegherea diseiplinei ~i ordinii In ~coli. Aceasta masura nu face
decat sa Intarim, urmand ca In proxima ~edinia a Consiliului General,
ATOP-ul sa va prezinte un plan de masuri de activitate ~i de ordine cu
privire la disciplina In ~coli ~i de asemeni un plan prin care sa reu~im sa
finaniam Poliiia Comunitara. Am profitat de acest moment ca sa va aduc
la cuno~tinia proiectele pe care ATOP-ul le-a discutat ~i urmeaza sa Ie
finalizeze vineri, cand ~edinia ~i sa promovam un proiect de hotarare. Va
muliumese.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Mai sunt ~i alte propuneri? Nu.
o sa rog Secretariatul Tehnic sa Tntocmeasca buletinul de vot eu

domnul Gabriel parvu.

17

- domnul consilier Giugula Mihai Ooru nu participa la vot, a ie~it
din sala -

- la ora 14.38 domnul consilier Miree entin a plecat-
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Trecem la urmatorul punet pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind concesionarea, prin licitatie publica, a unui teren apartinand
domeniului privat al Municipiului Bucure~ti, situat In vecinatatea
imobilelor din Str. Dr. lacob Felix nr. 33 - 39 ~i 39A, sector 1, In
suprafata de 207,18 mp., necesar realizarii unei cladiri cu destinatia
de locuinte ~i spatii comerciale.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? a voturi,
abiineri? 3 voturi (Mihailescu B., Scarlat H., Grigorescu R.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind darea In administrarea Regiei Autonome de Transport
Bucure~ti a terenurilor pe care sunt amplasate constructii provizorii
ale Regiei in terminalul multimodal Sfanta Vineri.

Cine este pentru? 45 voturi, impotriva? 0 voturi, abiineri? a voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

- domnul consilier general Giugula Doru Mihai a revenit in sala -

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de emitere a unei
Hotarari privind aprobarea declan~arii procedurii de expropriere
pentru imobilele ramase de expropriat, precum ~i suma globala
estimata a despagubirilor, In vederea continuarii ~i finalizarii lucrarii
de interes public local "Strapungere Nicolae Grigorescu - Splai
Dudescu".

Domnul consilier general Giugula Mihai Doru
Doamnelor §i domnilor colegi, avem pe ordinea de zi de la punctul

10 pana la 14 aceea~i formulare a hotararilor pentru a TnaintaGuvernului
Romaniei ~iam sa va citesc exact llsolicitarea catre Guvernul Romaniei
de emitere a unei hotarari privind aprobarea declan§arii procedurii de
expropriere pentru imobilele ramase de expropriat, precum §i suma
globala estimata a despagubirilor, Tnvederea continuarii ~ifinalizarii unor
lucrarii", nu spun care pentru ca sunt toate scrise aicL Din punct de
vedere al Comisiei juridice am analizat aceste proiecte §i sunt 0 serie de
neconcordante. Tncadrul Comisiei juridice eu Ie-am numit altfel, 0 serie
de interese ramase nesatisfacute. De aceea vreau sa va aduc la
euno~tinia ea procedura de expropriere pe toate proieetele a fast
efeetuata §i aprobata prin hotarari ale Consiliului General Tnurma eu eel
puiin doi - patru ani. Aceasta procedura fiind in desfa~urare pe baza
Legii nr. 33 §i pe baza procedurilor - !lte de lege. Consider ca
aeeasta exprimare solieitarea calf tJ~rM lan§arii procedurii de
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expropriere ar fi 0 noua procedura de expropriere pe care noi nu 0 avem
in vedere prin proiectele aprobate, dar putem sa aprobam declan§area
unei proceduri de solicitare catre Guvernul Romaniei a aprobarii sumelor
necesare pentru ceea ce mai avem de expropriat in baza hotararilor deja
aprobate de Consiliul General. Daca dumneavoastra ve~i fi de acord sa
modificam aceste hotarari pentru ca nu cumva sa creada cineva ca ne
opunem dezvoltarii Bucure§tiului §i noi suntem cei care blocam
proiectele structurale in Bucure§ti, v-a~ propune ca sa facem urmatorul
amendament pentru toate aceste hotarari §i aceste proiecte sa sune
astfe/: proiect de hotarare privind solicitarea catre Guvernul Romaniei a
emiterii a unei hotarari privind aprobarea §i aici ne oprim, sumelor
necesare finalizarii exproprierilor de interes public §i spunem,
strapungerea Nicolae Grigorescu, pasaj Basarab, Berzei - Vasile Parvan
~i celelalte pe care Ie avem pe ordinea de zi. Daca ve~i fi de acord cu
aceasta modificare a hotararilor, noi, grupul PSD yom vota aceste
hotarari, daca nu, ne opunem.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Va mul~umesc domnul Giugula. Ca urmare a cererilor, domnul

Prioteasa exista 0 cerere din partea liderilor grupurilor politice pentru 0

scurta pauza de consultari.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Doamnelor §i domnilor consilieri, daca a~i Tncheiat procedura de

vot, va rog sa luaii loc pentru a continua lucrarile acestei §edinie. Va
mul~umesc.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Am sa va rog sa luaii loc Tnsala.
Domnul Giugula, aii facut un amendament la punctul 1O. A~ vrea

sa repetaii amendamentul ca sa fie foarte c1arpentru toata lumea.

Domnul consilier general Giugula Mihai Doru
Amendamentul meu este Tn felul urmator: se solicita Guvernului

Romaniei emiterea unei hotarari privind aprobarea sumelor necesare
finalizarii lucrarii de interes public local pasaj rutier denivelat superior
Basarab, prevazut Tnanexa care face parte integrata ,.

~i a~i scos din
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Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Pai sumele necesare sunt in vederea exproprierii

corpul hotararii chiar cuvantul expropriere .
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Domnul eonsilier general Giugula Mihai Doru
Tocmai de aeeea am seos " expropriere", v-am explicat mai

devreme ea aceasta expropriere este 0 chestie care nu este hotarata de
Consiliul General, sunt luerari care s-au facut ilegal In anumite zone ~i
prin aeeasta hotarare se Tncearca acoperirea acestorilegalitati, iar noi nu
ne putem face parta~i la ni~te ilegalitati.

Va mai fac 0 propunere: amanarea acestor hotarari pana la ~edinta
urmatoare cand Comisia juridica va analiza toate documentele ~i In felul
acesta vom putea prezenta Intr-un mod ..... , In cuno~tinta de cauza.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Care din cele doua propuneri? Ati facut doua propunen:

propunerea unui amendament ~i propunerea amanarii.

Domnul consilier general Giugula Mihai Doru
Supuneti-Ie domnule pre~edinte In conformitate cu procedura. Le

supuneti la vot, daca nu tree asta este, grupul PSD nu va vota aceste
hotarari.

Domnul consilier general Stan Ion
De ce aceste propuneri ~i propunerea de amanare? Pentru ca In

momentul de fata poate ~titi ~i dumneavoastra sunt 311 procese Tncare
Consiliul General este activat In instanta ~i din multe cazuri Consiliul
General chiar a pierdut ~i s-a dat dreptate petentilor pentru ca nu a fost
reprezentata. Ne punem Intrebarea ce a facut Prefectura ~i secretariatul
general. Executivul a propus aceste proiecte de hotarari ~i nu a verificat
veridicitatea doeumentelor, deci Tnaceste conditii ne vedem nevoiti sa ne
uitam de 10 ori pana votam 0 data.

Domnul consilier general Purcarea Sorin
Pentru ca sunt Tn discutie chiar aceste proiecte privind

exproprierea, ba chiar suplimentarea sumelor, a~ vrea sa va readuc Tn
atentie urmatorul aspect ~i ma voi referi doar la Pasajul Basarab. In
momentul Tncare el a fost aprobat prin hotarare de consiliu s-a pornit de
la un buget de 64 de milioane de euro. Prin rectificari succesive ale
bugetului s-a ajuns la 267 de milioane de euro Tntoamna anului trecut.
Prin ceea ce avem In proiectul de hotarare de astazi, suma necesara
exproprierii este de Tnca aproape 30 de milioane de euro, deci aproape
300 de milioane de euro. 0 suma de cinci ori mai mare decat cea
estimata la Inceput. Poate ca este un proiect care Tndecursul timpului a
suferit modificari, sa Ie spunem obiective. Nu contest nici oportunitatea
nici graba cu care ar trebui finalizat, d~ \. . - Intrebari la care ~~ dori
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care II felicit eu aeeasla oeazie pentru alegere. Referitor la Pasajul
Basarab: care au fost suprafe~ele ~i ce sume s-au cheltuit pentru
expropriere p2maIn aeest moment pentru aeest proiect? Va mul~umesc.

Domnul viceprimar Mircea Raicu
Nu a~ putea sa va dau un raspuns acum la intrebarea

dumneavoastra, ceea ce vreau eu sa va spun este urmatorul lucru:
aceste proiecte de hotarari pentru expropriere con~in ni~te evaluari
facute de executiv vis - a - vis de valoarea ~i suprafetele de expropriat.
Cand ne yom inch ide, ne yom Tnchide pe ni§te evaluari care sunt facute
de expe~i autorizati de Ministerul Justi~iei ~i Tnfelul acesta se va stabili
pretul real al zonei respective, deci ceea ce avem aici este doar 0 suma
generica a~a cum se face pe toate obiectivele care sunt initial prinse in
buget urmand ca prin licitatii publice sau alte proceduri legale sa se
stabileasca pretul real. Ceea ce vreau eu sa va rog eele doua grupuri
importante din Consiliul General este sa gasim 0 solu~ie de compromis Tn
a~a fel Tncat sa continue aceste proiecte importante pentru Bucure§ti,
mai ales Pasajul de la Basarab. Trebuie sa gasim prin negociere solutia
Tn a~a fel Tneat sa fie acceptabila pentru ambele pa~i §i sa dam drumul
mai departe la aceste lucrari. Va multumesc.

Domnul consilier generallovici Victor Teodor
Domnule pre~edinte, stima~i colegi, suntem de acord ca aceste

proiecte sunt prioritare, Ie-am votat. Avand in vedere ca DNA-ul a
deschis ni~te anchete pentru anumite proiecte se pare ca sunt procese
pe rol cu modificari de plan§e, nu §tim, propun sa Ie amanam pe toate,
cativa dintre noi sa delegam colegi sa luam legatura cu DNA-ul sa
vedem care sunt proiectele efective cu procese, 0 luna de zile nu moare
nimeni, deci aceste proiecte au fost votate acum doi ani. Propun
amanarea. Va multumesc.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Daca Tmi permiteti Tnainte sa adoptati vreo masura v-a~ ruga sa

deschideti proiectele de hotarari la expunerea de motive ca sa Tntelegeti
exact motivul pentru care s-a procedat la emiterea acestor hotarari. Deci,
procedurile de expropriere aflate Tn curs de desfa~urare ~i care au ca
scop eliberarea amplasamentelor s-au desfa§urat pana Tn prezent In
baza dispozitiilor Legii nr. 33/1994 §i a Hotararii C.G.M.B nr. 160/2006.
potrivit dispozitiilor art. 2 din Legea nr. 184/2008 privind modificarea ~i
completarea Legii nr. 198/2004, pentru lucrarile pentru care procedura
de expropriere se afla Tn curs la data intrarii Tnvigoare a prezentei legi,
Guvernul va emite cate 0 hotarare fiecare lucrare prin care va
aproba decla ~area procedurii d .~'i2 «>~r e pentru toate imobilele
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ramase de expropriat precurn ~i surna globala estirnata a despagubirilor,
deci nu putem sa scoatem din cuprinsul hotararii cum a propus domnul
consilier Giugula termenul de expropriere pentru ca legea s-a modificat,
de aceea vreau sa va rog sa ave~i in vedere.

Domnul consilier general Priotesa Doru
In primul rand la ce a intrebat domnul Purcarea pot sa ii spun ca

pasajul Basarab in primul rand s-a lungit cam de trei ori, s-a la~it ~i s-a
modificat podul de peste Dambovi~a ~i daca discutam de evaluari in 270
de milioane de euro intra exproprierile evaluate, deci la 60 de milioane
erau evaluari in anul 2001 - 2002 ~i gElnditi-va la cat au crescut preturile
la terenuri ~i tot a~a incercam ~i acum sa amanam. Acum chiar nu mai
este pericolul acesta dar problema este ca ar vrea multa lume sa amane
acest pasaj ca sa arate cu degetul, intre timp toata lumea pierde ore
intregi Tn trafic. Oeci noi vrem sa continuam sa discutam, hai sa mai
amanam 0 luna. Nu este nici un motiv sa II amanam pentru ca 0 comisie
de exproprieri care ~titi ca exista are toata raspunderea stabilirii unui pret
corect ~i are proceduri clare ~i nu ace~ti bani intra Tn discu~ie sunt
evaluari ~i 0 suma aproximativa, ci banii pe care ii stabile$te comisia. Ori
daca vre~i participa~i in comisie, noi suntem dispu~i sa va votam sa intrati
in comisie ca sa stabiliti pretul corect, sa nu dati nici un leu mai mult, dar
hai sa nu mai blocam aceste lucrari ca este chiar 0 bataie de joc. Acum
gasim alte motive $i yom gasi in continuare la fiecare ~edinta cate 0
........ Daca s-a produs vreun fals in vreo procedura exista organe care
pot sa faca aceste lucruri sa deschida dosare penale, sa Ti bage in
pu~carie $i sa terminam povestea. Nu noi putem cerceta ilegalitatile din
dosare, este 0 absurditate ce facem. Hai sa mai amanam, asta cereti ca
sa nu se faca chiar nimic.
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Domnul consilier general Stan Ion
Stimati colegi cred ca nimeni nu ~i-a aratat interesul sa amanam

dintr-un motiv nu foarte bine Tntemeiat. Vreau sa va anunt ca in
momentul de fata noi discutam despre lucruri care pot fi posibile, dar nu
avem 0 certitudine ca ele sunt ~i legale. Noi vrem sa respectam $i vrem
sa construim, sa dam drumul sa deblocam tot ce Tnseamna infrastructuri,
tot ce inseamna proiecte ce au ramas blocate dintr-un motiv sau altul,
dar sa gasim ~i forma legala. Atata timp cat ni~te abuzuri ale unor
func~ionari ne-au pus Tnsituatia sa avem 311 procese, vreau sa va spun
ca indiferent ce ganditi dumneavoastra, fiecare dintre dumneavoastra
aveti 0 apasare ca nu §titi cum yeti fi culpabili sau ce despagubiri yeti da
daca ve~i ajunge Tntr-o faza sa fim solicitati sa dam despagubiri. Nu
avem buget. Oomnul pre$edinte ce disc v avem un buget in care sa
$tim ce sume alocam pentru expr6pri dt; sume alocam pentru
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investiiii, ce sume alocam pentru lucrarile care au fost Intrerupte, nu
avem nimic. OOlllnul prilllar este pe la Praga arn Inieles. Oeci domnul
primar daca era vreo problema importanta trebuia sa vina astazi sa ne
spuna: dOlllnilor trebuie sa continuam investitiile In Bucure~ti. Cu centrul
istoric 0 lungilll de ani de zile, la Pasajul Basarab, la Pasajul Mara§e~ti,
la strapungerea din Nicolae Grigorescu.

Ideea este ca vrem sa facem, vrelll sa sprijinim ~i pe domnul
primar, noi am fost ale~i de cetaieni ~ipentru ca cetaienii ne-au ales nu
vrem sa Ii afectam. Uitaii-va prin procesele ace lea 311 sa vedeti ca In
locuintele unor cetateni Ii s-a dat Plan de Urbanism ~i dupa aceea Ii s-a
spus ca nu mai este valabil dupa 0 luna ca trece un drum pe acolo,
vedeti ca unul a avut 0 proprietate ~i 0 firllla importanta din Baneasa pe
terenul omului a facut un PUZ, adica nu putem sa facem ceva contra
altcuiva In dezinteresul altor bucure~teni !?i atunci haideti sa chibzuim
bine, nu spune nimeni ca suntem contra. Hai sa vedem ce buget avem,
hai sa vedem daca sunt legale, hai sa gasim forma cum ati spus
dumneavoastra domnule viceprimar. Perfect ati spus, domnule sa gasim
cadrul legal pentru ca nu putem sa ie~im In afara legii, pentru ca vreau
sa va spun un lucru: ~i eu am 0 rugaminte, tot ce Inseamna de la
executiv domnule pre~edinte de ~edinta sa aiba avizul juridic un proiect
de hotarare, expunerea de motive daca este facuta de primar sa fie
detaliata ~i semnata ca ~i primar, ca sa nu mai avem problema sa nu
semneze secretarul primariei ca nu este buna hotararea, sa nu valideze
Prefectura, pentru ca atunci suntem ni!?te caraghio~i, venim dupa
serviciu nu suntem platiti de primarie ~i pierdem timpul degeaba. Va
multumesc.

Oomnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Stan, aici avem 0 problema. In primul rand domnul Giugula

~i-a exprimat 0 suspiciune privitoare la traseul Tudor Vladimirescu, Intre
str. Cedrilor !?iCalea Rahovei nr. 1 ~i dumneavoastra acum ne propuneti
un amendament pentru toate cele 5 puncte luate Tn discutie, ~i doi,
domnul Stan, vorbiti de buget, pai ca sa poata fi prevazut Tn buget
aceasta cheltuiala trebuie sa facem aceasta cerere catre Guvern, tocmai
de aceea au fost puse pe ordinea de zi. Acesta este sensu!.

Domnul consilier general Stan Ion
Da, dar domnul primar ~i executivul din primarie nu ne-a dat 0

forma de buget cu care sa plecam sa lucram. Cum facem noi bugetul ca
~i consilieri domnule? Noi TIaprobam !?iII executam. Oar el trebuie sa ne
fie trimis de executiv, de primar, de vie' de experti, de directii de
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Domnul consilier general Purcarea Sorin
Domnul Prioteasa sunt perfect de acord cu dumneavoastra, sunt

de acord cu proiectul, doresc sa se finalizeze foarte repede ~i nu am
nimic Tmpotriva sumelor, dar Tntrebarea pe care vreau sa v-o pun este
urmatoarea: ati facut afirmatia ca s-a marit de trei ori. Unele dintre, ,
lucrarile pe care le-ati mentionat de exemplu largirea podului de la
Grozave~ti trebuia executata ca investitie separata ~i trecuta cu buget
separat prin hotarare de consiliul, lucru care nu s-a facut Tn consiliul
trecut de~i eu v-am facut interpelare la momentul respectiv. Daca ea s-a
inclus in costurile pasajului Basarab s-ar putea sa fie 0 ilegalitate, nu
sunt eu in masura sa judec asta, poate altcineva, dar in ceea ce prive~te
aceste costuri am intrebat care este suma pentru exproprieri? Tocmai
pentru a avea 0 idee precisa despre suprafetele care trebuiau
expropriate, sumele care s-au alocat pentru ca poate aceste 25 de
milioane despre care noi vorbim ca suma sunt deja incluse in cele 267
din toamna. Poate ca sunt, de aceea am Tntrebat care este suprafata ~i
care sunt sumele pentru expropriere. Sunt de acord ca atata timp cat nu
avem aceste raspunsuri ne este greu sa luam 0 hotarare ~i este pacat.

Domnul consilier general Meran Dan Stefan
Domnilor colegi, domnule pre~edinte inainte de sume ~i de

legalitati sau de ilegalitati care se pot comite, va rog sa ne spuneti, adica
nu trebuie sa ne spuneti, este 0 chestie de procedura care cred ca poate
debloca situatia. Noi am creat 0 comisie formata din consilieri prin care
se studiaza exact aceasta materie ~i este vorba de Comisia pentru
exproprieri de utilitate publica care pana data viitoare va rog sa se
pronunte asupra acestor puncte, dupa care sa luam in cuno~tinta de
cauza ~i mult mai bine, mult mai documentat ~i sper ca ~i colegii no~tri
sa fie foarte operativi ~i sa T~i faca datoria sa se Tntruneasca cat mai
repede ~i apoi sa luam hotararea care este dreapta ~i justa ~i sper ca
asta este opinia tuturor sa continuam aceste lucrari, dar mai Tntai pentru
ca am facut aceasta comisie ea trebuie sa existe ~i sa i~i dea acordul.
Va mu1tumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Imi pare rau ca va dezamagesc, domnul primar nu ~I-a numit

reprezentantii Tncomisie.

Domnul consilier general Meran Dan Stefan
Asta este. Cu atat mai mult Tntare~te propunerea mea ~idomnule

pre~edinte va rog sa 0 supuneti la vot ~i chiar trebuie sa facem un
comandament din , un articol ~rtant, sa ii impunem
domnului Primar General sau exec~Wtp~\~data sa se con~ituie
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aceasta comisie, pentru ca inteleg ca aceasta comisie nu s-a constituit,
nu din cauza unor consilieri care nu au participat la aceasta comisie ci
pentru ca nu s-au nurnit reprezentantii executivului pi:lna acum ~iaceasta
este problema executivului. Multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Asta din nefericire este a problema valabila la multe comisii.

Domnul consilier general Gorodea Tiberiu
Domnilor colegi vad ca facem atata caz dintr-un lucru care ar fi

trebuit procedural sa nu ne rnai opunem. A~ ruga sa se consemneze In
procesul verbal nominal cine este pentru ~i cine se abtine.

Domnul consilier general Fuciu Daniel
Doamnelor colegi, domnilor colegi, In calitate de pre$edinte

mandatat de Consiliul General In aceasta comisie de care facea domnul
Meran vorbire, de~i nu are legatura cu speta asta pentru domnul Meran,
vreau sa va informez ca saptamana aceasta probabil vom avea prima
§edinta. Am fast convocat de unul dintre cei trei reprezentanti ai
Primarului General In aceasta comisie saptamana trecuta pentru a
Intalnire In vederea extragerii celor trei persoane din partea
proprietarilor. Am cerut anumite explicatii legale cu privire la aceasta
abordare, am amanat pentru ca a§a am considerat de cuviinta aceasta
extragere loto - prono, urmand ca saptamana aceasta dupa data de
astazi, adica de maine Incepand sa intram In procedura legala a
functionarii acestei comisii care este nu numai de maxima importanta
pentru investitiile ora~ului, dar este §i de maxima importanta pentru
relatia cu cei care sunt In situatia de a fi expropriati. Pana data viitoare 0
sa va fac 0 trecere In revista exacta a tuturor cauzelor care tin de
aceasta comisie In care m-ati mandatat sa fiu reprezentantul
dumneavoastra. Va multumesc.
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Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Ca un comentariu, din nefericire am facut multe comisii, Comisia

pentru cabinetele medicale din nefericire este In aceea$i situatie, ne-am
luptat doua luni sa 0 reglementam, prin mai multe hotarari §i ea Inca nu
functioneaza datorita faptului ca executivul nu §i-a numit reprezentantii, Ii
rog pe cei doi viceprimari sa intervina In acest sens pe langa executiv ca
sa deblocam lucrurile.

Practic la ora aceasta s-au c1arificat, domnul Giugula a propus un
amend ament, domnul Giugula ~i cu domnul lovici ~i cu domnul Meran
ne-au propus amanarea proiectului iar . Tiberiu Gorodea ne-a
propus vot nomina. 0 sa supun la vat. ~o, ,,--: •.•,,0
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Repet, cele trei propuneri se vor repeta la punctele 10, domnul
Giugula a-ti faeut aeest amendament pentru punetele 10, 11, 12, 13, 14
da?

Domnul Gorodea va referiti exclusiv la punetul 10 sau la toate doriti
vot nominal? La toate doriti vot nominal.

Domnul eonsilier general Priotesa Doru
Domnul Atanasoaei ne-a explieat ca Intr-o ~edinta ordinara nu

putem amana proiecte. Trebuie sa trecem direct la vot, vot nominal, trec
sau nu tree, daea nu data viitoare elarifieam pentru ca am discutat ca nu
se pot amana din cauza ca este ~edinta ordinara niciunul din proiectele
propuse de executiv.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Va propun la vot amendamentul domnului Giugula. Vorbim de

punctul nr. 10. 0 sa Ii dau Inca 0 data citire: proiect de hotarare privind
solicitarea catre Guvernul Romaniei de emitere a unei Hotarari
privind aprobarea declan§arii procedurii de expropriere pentru
imobilele ramase de expropriat, precum §i suma globala estimata a
despagubirilor, in vederea continuarii §i finalizarii lucrarii de interes
public local "Strapungere Nicolae Grigorescu - Splai Dudescu",

La aeest punct domnul Giugula ne-a propus un amendamenl.
Cine este pentru? 15 voturi, Impotriva? 21 de voturi, abtineri? 11

voturi (Meran D., Potera~u C., Purcarea S., Tanase I., Scarlat H.,
Grigorescu R., Nitu R., Alexe F., lovici 1., Stan N., ...).

Acest amendament nu a trecul.

Din moment ce nu putem amana aceasta hotarare va supun la vot
propunerea domnului Gorodea de a face vot nominal. De amanare nu
pot sa supun la vot domnul Giugula pentru ca a~a cum am vorbit este
~edinta ordinara In care doar executivul poate propune amanarea. Doar
cu acordul celui care a initial. Nu avem acest acord.

Cine este pentru vot nominal? 21 de voturi, Impotriva? 22 de voturi,
abtineri? 0 voturi.

Bun, deci nu va fi vot nominal.
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Supun la vot proiectul de hotarare privind solicitarea catre
Guvernul Romaniei de emitere a unei Hotarari privind aprobarea
declan§arii procedurii de expropriere pentru imobilele ramase de
expropriat, precum §i suma globala estimata a despagubirilor, in
vederea continuarii §i finalizarii lucrarii de interes public local
"Strapungere Nico ae Grigorescu - Spla' descu".
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Cine este pentru? 22 de voturi, TmpotrivEl?15 voturi ( Giugula D.,
Stan I., Anton M., Campurean M., Boaja M., Nedelcu C., Tapardel C.,
GeOt<gescuB., Draghici G., Berbecaru A., Paduraru A, Florescu D.,
Rizoiu M., Popa M., Mihailescu B.), abtineri? 9 voturi (Meran D.,
Potera;;u C., Purcarea S., Tanase I., Scarlat H., Nitu R, Alexe F., lovici
1., Stan N).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Urmatorul proiect de hotarare, proiect de hotarare privind
solicitarea ci'itre Guvernul Romaniei de emitere a unei Hotarari
privind aprobarea declan~arii procedurii de expropriere pentru
imobilele ramase de expropriat, precum ~i suma globala estimata a
despagubirilor, in vederea continuarii ~i finalizarii lucrarii de interes
public local "Pasaj Rutier Denivelat Superior Basarab"

Domnul Giugula renunta la amendament, daca exista alte
amendamente la acest punct. Nu exista. Va supun la vot acest punct.

Cine este pentru? 23 de voturi, voturi Tmpotriva? 15 voturi (Giugula
D., Stan I., Anton M., Campurean M., Boaja M., Nedelcu C., Tapardel C.,
Ge@rgescu B., Draghici G., Berbecaru A, Paduraru A, Florescu D.,
Rizoiu M., Popa M., Mihailescu S.), abtineri? 8 voturi (Meran D.,
Potera;;u C., Purcarea S., Tanase I., Scarlat H., Nitu R, Alexe F.,
Grigorescu R).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.
Sunt convins ca nu ati facut un bine ora;;ului domnul Giugula Tn

acest moment.

Proiect de hoHirare privind solicitarea catre Guvernul
Romaniei de emitere a unei Hotarari privind aprobarea declan~arii
procedurii de expropriere pentru imobilele ramase de expropriat,
precum ~i suma globala estimata a despagubirilor, in vederea
continuarii ~i finalizarii lucrarii de interes public local "Dublarea
Diametralei N-S pe tronsonul Buze~ti - Berzei - Vasile Parvan -
B.P.Ha~deu - Uranus - Calea Rahovei"

Amendamente? Nu sunt.
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Cine este pentru? 22 de voturi, voturi Tmpotriva? 15 voturi
(Giugula D., Stan I., Anton M., Campurean M., Boaja M., Nedelcu C.,
Tapardel C., Geoygescu B., Draghici G., Berbecaru A., Paduraru A,
Florescu D., Rizoiu M., Popa M., Mihailescu B.), abtineri? 10 voturi
(Meran D., Potera!:;)uC., Purcarea S., Tanase I., Scarlat H., Nitu R,
Alexe F., Grigorescu R, lovici 1., Stan N. 't
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind solicitarea ditre Guvernul Romaniei de emitere a unei
Hotarari privind aprobarea declan~arii procedurii de expropriere
pentru imobilele ramase de expropriat, precum ~i suma globala
estimata a despagubirilor, In vederea continuarii ~i finalizarii lucrarii
de interes public local "Supralargire Str. Gheorghe lonescu Sise~ti -
Bd. Ion lonescu de la Brad".

Amendamente? Nu sunt.
Cine este pentru? 23 de voturi, voturi impotriva? 15 voturi

(Giugula D., Stan I., Anton M., Campurean M., Boaja M., Nedelcu C.,
Tapardel C., Geurgescu B., Draghici G., Berbecaru A, Paduraru A,
Florescu D., Rizoiu M., Popa M., Mihailescu B.), abtineri? 10 voturi
(Meran D., Potera~u C., Purcarea S., Tanase I., Scarlat H., Nitu R.,
Alexe F., Grigorescu R., lovici T., Stan N.).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Proiect de hotarare privind solicitarea catre Guvernul
Romaniei de emitere a unei Hotarari privind aprobarea declan~arii
procedurii de expropriere pentru imobilele ramase de expropriat,
precum ~i suma globala estimata a despagubirilor, in vederea
continuarii ~i finalizarii lucrarii de interes public local
"Regularizarea traseului Bd. Tudor Vladimirescu - intre Str. Cedrilor
~i Calea Rahovei"

Amendamente? Nu sunt.
Cine este pentru? 23 de voturi, voturi impotriva?15 voturi

(Giugula D., Stan I., Anton M., Campurean M., Boaja M., Nedelcu C.,
Tapardel C., GeQ(,gescuB., Draghici G., Berbecaru A, Paduraru A,
Florescu D., Rizoiu M., Popa M., Mihailescu B.), abtineri? 10 voturi
(Meran D., Potera~u C., Purcarea S., Tanase I., Scarlat H., Nitu R.,
Alexe F., Grigorescu R., lovici T., Stan N.).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal -Str. Elocintei, nr. 70-
72, sector 1

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanist'. onal - ~os. Bucure~ti-
Ploie~ti, nrA117,s ~tor 1 /_~{~~ .
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Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi impotriva? 0 voturi,
ab~ineri?0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal - Str. Jandarmeriei, nr.
1-3 A, sector 1

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi Tmpotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal - Str. Lujerului nr. 42,
sector 6

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal - B-dul. Tudor
Vladimirescu nr. 22, sector 5

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi Tmpotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal- Str. Mihail Sebastian
nr.23E, 23F, 23 G, sector 5

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi Tmpotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal - Intrarea Gherghitei
nr. 7A, sector 2

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi Tmpotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare

:~~V~:~t~~~obareaplanulu;urban;st;c~.:~~ Carol Knap~:._nr.
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Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal -B-dul. Expozitiei nr.
22-30, sector 1

Amendamente? Nu sunt.
Cine este pentru? 23 de voturi, voturi Tmpotriva? 15 voturi

(Giugula D., Stan I., Anton M., Campurean M., Boaja M., Nedelcu C.,
Tapardel C., Geo.tdescu S., Draghici G., Serbecaru A., Paduraru A.,
Florescu D., Rizoiu M., Popa M., Mihailescu B.), abtineri? 8 voturi (Meran
D., Potera~u C., Purcarea S., Tanase I., Scarlat H., Alexe F., lovici T.,
Stan N.).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Proiect de hotarare privind aprobarea planului urbanistic zonal
- Str. Bradetului nr. 24, sector 4

Cine este pentru?

Domnul Melian lulian
Domnilor consilieri este prevazuta 0 expropriere abuziva la acest

PUZ, .

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Stimate domn, ati avut posibilitatea sa va adresati comlslel ~i

plenului. Va rog sa va lini~titi. Va rog sa luati loc Tn sala, va rog sa va
lini~titi. Rog Politia Comunitara sa iI scoata pe petent din sala.

Mergem mai departe.
o secunda domnul Giugula, va rog sa luati loc Tn sala, nu este

normal sa reactionati Tn felul acesta, domnul respectiv a avut
posibilitatea sa se adreseze domnului Secretar General, a~a cum am dat
cuvantul tuturor petentilor care I-au cerut. Atat aici Tn plen cat ~i la
comisie ~i dansul putea sa urmeze aceea~i cale.

Domnul consilier general Giugula Doru
Incetati cu violentele.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Este 0 lipsa de respect fata de plenul acestei institutii.
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Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Va rag frumos sa luati loc Tnsala.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Sunati la salvare va rog.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Hai sa suspendam ~edinta pentru trei minute va rag.

Domnul Presedinte de §edinta Murg Calin
Va rog frumos sa luati loc Tn sala. Oar va rog frumos Tn ordine,

respectand 0 procedura. Domnul Giugula ati cerut cuvantul, dar Tnainte
sa Tncepeti, pot sa va spun ca acest act pe care urma sa II votam regia
situatia domnului care tipa Tnspatele salii.

Domnul consilier general Giugula Doru
Este parerea dumneavoastra. Oeci pe acest domn II cheama

Melian, are aceasta casa la adresa din PUZ, unde societatea Apolodor
i-a luat din curte, i-a luat din teren, pe baza tot unor PUZ- uri date de
Consiliul General, i-a Tngradit casa cu constructiile Apolodor-ului, i-a
amenintat familia, i-a blocat intrarea Tn casa ~i II tin Intr-un stres
permanent. Asta nu de acum, de vreo trei ani de zile pana acum. Ceea
ce spune cetateanul este coreet, de aceea nu vom vota acest PUZ pana
nu II vom chema ~i chemati-I va rag la Comisia de urbanism ~i la
Comisia juridica sa ne spuna exact despre ce este vorba.

Ne-a chemat Tn praces pentru anularea PUZ - urilor date cu
nerespectarea dreptului de proprietate privata.

Domnul consilier general Tica Horatiu
Oomnul Giugula, Tnurma cu trei ~edinte noi am aprobat un PUZ pe

strada Bradetului Tncare , acel drum care afecta praprietatea
dansului, este un PUZ rectificator. 0 rog pe doamna Chiliman, care este
aici de fata, sa ne explice exact amanuntele acestui proiect. Multumesc.

Domnul Pre§edinte de §edinta Murg Calin
Doamna Chiliman este Tnsala? Sau domnul Arhitect ~ef?

Domnul consilier general Stan Ion
Domnul pre~edinte Imi dati voie sa iau cuvantul?

-'

Oomnul Pre§edinte de sedinta Murg Calin
o secunda, I-am invitat pe domt1Y~-A 'tect ~ef .
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Dornnul consilier general Stan Ion
Nu ma intereseaza domnul Arhitect $ef, vreau sa spun ceva.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Da, dar este 0 lipsa de respect domnul Stan, haide~i sa urmam 0

procedura.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnul Arhitect $ef este platit, eu sunt ales.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Stan, ~i daca sunte~i ales trebuie sa fi~i politicos. Nu exista

nici un petent care sa fi vrut sa se exprime Tnfata plenului ~i sa nu poata
sa 0 faca. $ti~i ca ~i astazi Tn ~edin~a 0 sa TI audiem pe domnul
Dumitrescu, la sfar~itul ~edintei. Deci dfmsul avea posibilitatea sa se
exprime Tnfa~a plenului, avea posibilitatea sa vina la comisie.

Domnul consilier general Stan Ion
Deci, cu acel domn cu care a fost incidentul am vorbit Tntamplator

~i eu afara. I-am spus care este procedura Consiliului, probabil ca dansul
nu a mai avut rabdare, este normal cand unui om i se darama casa nu
mai are rabdare. Am 0 rugaminte la dumneavoastra, Tnexcesul de zel pe
care II fac cate 0 data poli~i$tii comunitari ne fac deservicii, noi suntem
ale~i de bucure~teni sa Ii ajutam, toti indiferent de la ce partid suntem ~i
daca se percepe de catre presa ca noi nu respectam ceea ce doresc
ceta~enii este un deserviciul pe care ni-I face la to~i. Dumneavoastra, ca
pre~edinte de §edin~a pute~i sa fi~i pu~in mai Tngaduitor cu un om care nu
§tie procedurile ~i nu are rabdare sa se adreseze la sfar~it. In fond ce se
Intampla daca spunea ca oricum nu Tivotam acel PUZ, pentru ca Ii trece
prin casa omului. Aceasta am vrut sa spun.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Din contra, domnul Stan, este un PUZ regularizator, care regleaza

ceva. Domnul Arhitect $ef va rog sa lua~icuvantul.

Domnul Arhitec Sef Patrascu Gheorghe
In primul rand un PUZ poate sa treaca §i prin curtea omului, dar

aceasta este alta problema, pentru ca altfel nu 0 sa ne mai dezvoltam
niciodata daca PUZ-urile nu trec prin curtea omului. In acest caz este
yorba de fapt de 0 corectarea a unui PUZ anterior Tn care se contesta
aceasta afectarea a proprietatii, deci acest PUZ corector nu avea decat
rolul de a modifica reglementarea ~erioara, deci era c1ar 0

reglementar in favoarea petentyh:~:f~:~~~" pentru a preTntampina
-. ~
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dispute in justiiie ~ipentru a avea 0 poziiie eoneilianta. Deei, In PUZ -ul
anterior era prevazut 0 reglementare orientativa, nu era cu rol imperativ,
nu se referea la pareela dansului, dar pentru ea a existat 0 aetiune in
justitic ~i pentru a preintampina eontinuarea aeestei aetiuni s-a propus
un PUZ corector prin care aeea afeetare a proprietatii era eliminata. Prin
aceasta propunere s-a corectat.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Deei, s-a c1arifieat prin votul care urmeaza sa 1'1 dati, este vorba de

Bradetului nr. 24, se coreeteaza problema.

Domnul consilier general Giugula Mihai Doru
Atunci va propun sa anulam ~i PUZ-ul dat APOLODOR-ului care ii

incalca proprietatea, este un PUZ de aeum doi ani. De aceea haideti sa
discutam la Comisia de urbanism ~i la Comisia juridiea cele doua PUZ-
uri, atat eel eoreetor cat ~i eel dat acum doi ani ~i prin care s-a incalcat
proprietatea omului ~i pentru care ne-a dat In judecata. Acesta este,
daca vreii sa ~tiii, al treilea PUZ dat pe proprietatea omului, nu este
singurul proees domnul pre~edinte. Este al treilea PUZ dat eu inealcarea
proprietatii acestui om, pentru ea a~a a vrut APOLODOR-ul. Comisia de
urbanism ~i Comisia juridica sa adune toate aeeste PUZ-uri sa Ie discute
~i dupa aceea discuta anularea aeestui PUZ.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Giugula, aii propus amanarea acestui PUZ?

Domnul consilier general Giugula Mihai Doru
Da.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
~titi ca este ~edinta ordinara.

Doamna eonsilier general Tapardel Ana Claudia
Am rugamintea sa citeasea domnul Secretar notifiearea faeuta ea

sa ne lamurim.
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Domnul Secretar General Tudor Toma
Sigur, de vreo ~ase ~edinte tot citesc notificari referitoare la

Bradetului, pana aeum daea erati interesati puteati sa 0 lecturati, toata
doeumentatia se afla la Directia Asistenta Tehniea ~i Juridica.

Prin adresa nr. 796896/13.01.2009, inregistrata la Directia
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. c 82/15.01.2009, domnul
Melian lulian a depus plangere impo 0 I-¥la. .B. nr. 359/2007



privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - str. Bradetului nr. 24, sector
4, deci este vorba de acel PUZ de acum doi ani, de care vorbi~i
dumneavoastra, pe care II rnodificarn astazi.

In motive Ie plangerii se men~ioneaza ca prin Planul Urbanistic
Zonal - str. Bradetului nr. 24, sector 4, se creeaza un drum de acces
spre proprietatea S.C. Apolodor Consult S.R.L. Contestatarul solicita $i
revocarea Avizului de urbanism nr. 10/1/18/2008, Intrucat afecteaza
dreptul sau de proprietate.

Avand In vedere cele mai sus-mentionate, contestatarul solicita
revocarea H.C.G.M.B. nr. 359/2007 privind aprobarea Planului Urbanistic
Zonal - str. Bradetului nr. 24, sector 4 $i a tuturor actelor administrative
subsecvente acesteia.

Domnul consilier general Giugula Mihai Doru
Pai, de ce nu 0 anulam pe 359/2007?

Domnul Secretar General Tudor Toma
Procedural nu se anuleaza, eventual se abroga ca suntem in

Consiliu General $i In al doilea rand acesta este un PUZ corector, pe
care daca II aprobam nu mai este nevoie se II abrogam pe eel vechi.

Domnul consilier general Giugula Mihai Doru
Dupa cum constata~i este 0 hotarare de acum doi ani pe care

ceta~eanul a atacat-o in instan~a, peste aceasta hotarare s-au mai dat
Inca doua PUZ-uri pe care le-a atacat, acesta este al treilea PUZ,
corectorul este al patrulea PUZ pe proprietatea omului.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Acest PUZ a stat in procedura 30 de zile ::;;ifacem 0 gre~eala, ne

propuneti sa facem 0 gre~eala. II mai rog 0 data pe domnul Arhitect $ef
sa ne spuna ferm, daca PUZ-ul pe care ni I-a propus astazi
reglementeaza situatia.

Domnul Arhitec Sef Patrascu Gheorghe
Am afirmat foarte clar, se scoate acea strada de pe proprietatea

respectiva.
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Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Deci, domnul Giugula, se scoate acea strada de pe proprietatea

omului.



Dornnul consilier general Giugula Mihai Doru
Scuzati-ma, ca va mai repet 0 data, cetateanul cere abrogarea

Hotararii 359/2007. In baza acestei hotarari s-au dat vreo trei PUZ-uri,
iar acum " dam pe al patrulea, de modificare a ultimului, adica al celui de
al treilea.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Stati putin, daca prin aceasta hotarare reglam aceasta problema

Domnul consilier general Giugula Mihai Doru
Aceasta hotarare nu rezolva problema de fond a omului, rezolva un

drum, nu rezolva problema proprietatii omului.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Domnul consilier general in expunerea de motive la alin. 4 spune

"documentatia ce face obiectul prezentei inlocuie$te PUZ - Str.
Bradetului nr. 24 aprobat cu Hotararea C.G.M.B. nr. 359/2007, ca
urmare a modificarii solutiei de circulatie, functiunea ~i indicatorii
urbanistici aprobate anterior se mentin neschimbate". Deci, exacta asta
se modifica.

Domnul consilier general Popa Grigore 10011
Daca imi permiteti, un moment, a§ vrea sa cunosc urrnatorul lucru

din partea domnului Secretar. Daca PUZ-ul aprobat initial $i-a produs
deja efecte, mai putin proprietatea dimsului atunci 0 sa incalcam alte
drepturi legitime. Problema omului ramane nerezolvata, adica drumul
ramane pe proprietatea dansului. 0 data prin aprobarea acestui PUZ
rezolvam problema punctuala a petentului §i al doilea lucru nu cream alte
distorsiuni, oamenii au facut poate investitii acolo, ne vor da in judecata,
Ie-au facut legal. Haideti sa nu indreptam 0 eroare cu 0 alta, ca 0 sa se
repercuteze asupra Consiliului.

Domnul consilier general Meran Dan
Cu tot respectul §i admiratia pentru probitatea profesionala a

colegului nostru Doru Guiugula. Daca nu faceam PUZ-uri nu faceam nici
o expropriere in tara asta, dar nu e vorba de asta. Daca s-a facut un
abuz privind dreptul de proprietate al omului printr-o autorizatie de
constructie, sa raspunda cei de la sectorul 4, care i-au dat 0 autorizatie
de constructie pentru ca la autorizatia de constructie, dupa cum ~tii te
intreaba de Iimitele tale de proprieta
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Oomnul consilier general Giugula Mihai Ooru
Au dat pe baza PUZ-ului.

Oomnul consilier general Meran Dan
Nu, autorizatia de constructie se da In baza unui PUZ, dar cu

actele de rigoare ~ite Intreaba dreptul de proprietate. Oaca acei oameni,
de la nu §tiu ce societate, au facut lucrul acesta ~i au reu~it sa 0 faca
Tnseamna ca au reu::;;it 0 "mangla" la sectorul 4, dar acum PUZ-ul
rectifica. Oeci nu mai trece nici 0 strada pe proprietatea omului, daca
ceva s-a construit pfma acum nu este treaba noastra, este a celor de la
sectorul4.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Cred ca am dezbatut destul acest punct ~i va propun sa trecem la

vot.
Supun la vot proiectul de hotarare privind aprobarea planului

urbanistic zonal - Str. Bradetului nr. 24, sector 4.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?

3 voturi
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal - Str. Teodosie
Rudeanu nr.36, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
o voturi

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Dobrogeanu Gherea
nr.30, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal - Str. Corbeni nr. 36 -
Intr. Domne~ti nr. 2, sector 2.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi

Acest proiect de hotarare a fost a .
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal- Str. Cpt. Av. Alexandru
$erbanescu nr. 76-82 - Str. Nicolae Caramfil nr.76-80, sector 1,
modifica PUZ -Str. N. Caramfil-Str. Alex. $erbanescu, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal - Str. $coala Floreasca
nr.28, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Barbu
Delavrancea nr.19, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal - Str. Chitilei nr. 212,
sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
abiineri? 0 voturi

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal - Splaiul Unirii nr. 165,
sector 3.

Cine este pentru? 21 voturi, impotriva? 19 voturi (Anton M.,
Berbecaru A., Boaja M., Campurean M., Draghici G., Florescu D.,
Georgescu 8., Giugula D., Mihailescu B., Nedelcu C., Nicorescu V.,
Paduraru A., Popa M., Rizoiu M., Stan I., Tapardel C., Meran D.,
Tanase I., Alexe F. ) , abiineri? 1 vot (Purcarea S.)

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal- Str. Traian Vuia nr. 6 -
str. N. Filipescu sector 2.



Cine este pentru? majoritate de voturi, fmpotnva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal str. Nicolae Caramfil
nrA, nr.22, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind de hotarare privind aprobarea planului urbanistic zonal -
Str. Smaranda Braescu nr. 42, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal - Str. Gen. Gheorghe
Manu nr. 17, sector 1.

Cine este pentru? 20 voturi, impotriva? 15 voturi (Anton M.,
Berbecaru A., Boaja M., Campurean M., Draghici G., Florescu D.,
Georgescu B., Giugula D., Mihailescu B., Nedelcu C., Nicorescu V.,
Paduraru A., Rizoiu M., Stan I., Tapardel C.), abtineri? 5 voturi
(Meran D., Purcarea S., Alexe F., Tanase I., Potera~u C.)

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal - Calea Floreasca nr. 32
- 36, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal - Str. Doina, sector 5.

Cine este pentru? 15 voturi, impotriva? 1 vot (Iva~cu T.), abtineri?
26 voturi (Atanasoaiei M., Bacaintan G., Becheanu M., Budulan P.,
Chiri~ M., Cosma R., Cruceanu E., Duta N., Fuciu D., Gaf-Deac I.,
Gorodea 1., lonescu R., Murg C., Neagu M., Neme~ C., Parvu C., Popa
G.~ Prioteasa. D., Raicu ~M., Radoi S~,,-4)O'!~p4 V., Tica H., Untaru V.,
Vladan F., VOICUM., Dlnca D.) .:'-'",,'1;
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Acest proiect de hotarare IlU a fost adoptat.

Trecem la urmatorul pUllet pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal -Str. Antiaeriana nr. 38,
sector 5.

Domnul consilier general Giugula Mihai Doru
Doamnelor §i domnilor colegi ca sa nu cadeti Tntr-o capcana va

anunt ca acest PUZ de la Antiaeriana este pentru constructia de locuinte
sociale Tnsectorul 5, va rag sa va luati raspunderea votului.

Domnul consilier general Popa Grigore loan
Propunem analizarea TnComisia juridica a tuturor proprietatilor din

zona, pentru ca suntem de acord cu acea constructie sociala din zona
respectiva, dar sa verificam Tncomisie.

Domnul consilier general Giugula Mihai Doru
In Comisia juridica a primit avizul pozitiv §i la urbanism.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Supun la vot proiectul de hotarare privind aprobarea planului

urbanistic zonal -Str. Antiaeriana nr. 38, sector 5.
Cine este pentru? 20 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 20 voturi

(Atanasoaiei M., Becheanu M., Budulan P., Chiri§ M., Cosma R.,
Cruceanu E., Duta N., Fuciu D., Gaf-Deac I., Gorodea T., lonescu R.,
Murg C., Neagu M., Neme$ C., Popa G., Prioteasa D., Raicu M., Tica H.,
Untaru V., Voicu M.)

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

o secunda, avem un petent care ne-a rugat sa TIascultam Tn pien
$i erati foarte framantati acum 5 minute, domnul Stan, va rog frumos.
Eram foarte framantati de petentul care a vrut sa se adreseze Consiliului
$i noi din exces de zel am rugat Politia Comunitara sa intervina. A§a ca
va rog sa ramaneti pe loc $i sa II ascultam pe petentul Dumitrescu Mihai
Flore(..\.,-.

Supun la vot ca Comisia de numarare sa fie aceea$i cu Comisia de
validare.

Cine este pentru? majoritatea de voturi, Tmpotriva? 2 voturi
(Giugula D., Stan I.), abtineri? 0 voturi

Rog Comisia de validare $i num~Jac~ sa Tnceapa numararea
voturilor pentru comisii ;;i pentru punctul'~~'~'''--K::::::_--=~'''-_/I"~:"""'~'~r¥-==-If J " ,
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Domnul consilier general Stan Ion
Cu scuzele de rigoare pentru petentul care vrea sa se adreseze

Consiliului, vreau sa consemnati ~i Tnprocesul - verbal al ~edintei ca cer
destituirea ~efului Politiei Comunitare din doua motive, unu pentru
incompetenta Tn desfa~urarea activitatii de ~ef al Politiei Comunitare ~i
doi pentru sfidarea ~i pentru lipsa de umanitate vis-a-vis de un semen
care avea 0 problema, era 0 problema disperata ~i mi s-a parut exagerat
de brutala interventia lor ~i atunci, pentru ca nu trebuie pedepsiti cei care
au executat, trebuie pedepsit domnul comandant al Politiei Comunitare.
Va rog sa se consemneze domnilor viceprimari, ca noi cerem demisia
acestuia ~i vrem sa se faca ~i 0 ancheta de ce a folosit Tn mod brutal
forta vis-a-vis de un cetatean care T!?icerea un drept. Mai ascultati-ma 0
secunda, am vorbit cu acest domn pe hol, mi-a explicat despre ce este
vorba, am mai vorbit ~i cu alti consilieri, este adevarat ca ie!?irea dansului
trebuia sa fie undeva, sau prezentarea la sfar~itul ~edintei, dar pentru ca
Politia Comunitara a procedat in aceasta maniera Ticer demisia. Aceasta
este la latitudinea domnului Primar, demisia Politiei Comunitare, nu? Nu,
a Consiliului? Va rog sa il Tn~tiintam pe domnul Oprescu ca am cerut
demisi a comandantului de la Politia Comunitara. Incompetenta.

Domnul Dumirescu Mihai Florea
Domnule primar, domnule pre!?edinte de !?edinta, doamnelor ~i

domnilor consilieri imi pare rau, ca ~i dumneavoastra probabil ca am
asistat la scena care a fost dramatica ~i pentru dumneavoastra ca
cetateni ~i pentru mine ca martor cetatean, 0 extrema de atitudine. Eu
am adoptat cealalta extrema §i va multumesc ca ma ascultati. Vreau sa
fiu foarte succint ~i de aceea Tmipermit sa citesc 0 pagina ~i jumatate din
ceea ce am de spus. Ma adresez ca bucure§tean, cu toate drepturile
civile ~i politice, respectiv ca alegator, ca membru ~i Tmputernicit al
asociatiei de proprietari din Str. Aviator Popi~teanu nr. 1, sector 1 ~i in
calitate de utilizator al sistemului de alimentare cu apa a municipiului
Bucure~ti. Fata de calitatea de reprezentant al utilizatorilor de 1975 de
blocuri de locuit, Tn Iitigiu cu operatorul Apa Nova, ca aceasta este
problema, versus Apa Nova 1795 de c1adiri de locuit la nivelul anului
2005. Ma adresez dumneavoastra care sunteti reprezentanti
bucure§tenilor, cei din 1975 de blocuri, reprezentfmd circa 10%, adica
200.000 de bucure~teni, sa ne ajutati sa rezolvam aceasta problema a
litigiului cu Apa Nova. Tn ce consta? Tn privinta asociatiei noastre
dimensiunea Iitigiului, sau a doleantei se exprima intr-o dauna de 450 de
milioane de lei vechi, sau 45 mii de RONI, Tncasati de Apa Nova prin
facturare abuziva ~i incasare de venit~uvenite. Nu 0 spun eu,. 0
spun autoritatile de r glementare din-..<tr"~4:'" NRSC, ARBAC ~i chlar
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Prirnaria prill corespondenta purtata cu Apa Nova. Tn perioada 2001 -
2008 au circulat circa 72 de scrisori Tntre factorii implicati, aso.ciatie, Apa
Nova, ARBAC, ANRSC $i Primaria Municipiului Bucure$ti. In aceasta
situatie, dupa 0 astfel de activitate ~i perioada Tndelungata am luat ca
model, Tn final $i am prezentat dumneavoastra Consiliului $i domnului
Primar General, Hotararea C.G.M.B. nr. 48/2005 privind c1arificarea Tn
justitie a statutului juridic al retelelor telescopice pe care dumneavoastra,
Tn mare parte, 0 cunoa$teti pentru ca veniti probabil din legislatura
anterioara $i am redactat un proiect de hotan::tre pentru u~urinta
Consiliului, privind c1arificarea Tn justitie a obligatiei ~i a modalitatii de
regularizare a diferentelor rezultate Tnplus prin omiterea normelor pau~al
de catre SC Apa Nova la facturarea consumurilor de apa rece catre
utilizatorii casnici $i am transmis acest proiect, Directiei de Asistenta
Tehnica ~i Juridica Tn ianuarie 2009, am transmis de asemenea
Primarului General tot In ianuarie 2009, pentru a fi finalizat acest proiect
de hotarare sa fie prezentat ~i aprobat Tn Consiliul General al
Municipiului Bucure~ti. Tn acest sens am discutat ~i cu conducerea
Directiei Utilitati Publice, domnul director Valentin Stanescu $i cu
conducerea ARBAC. Domnilor, In Hotararea C.G.M.B. nr. 48/2005 se
cerea lamurirea, de asemenea a unui litigiu cu Apa Nova. Aceasta
hotarare a generat circa 80 de actiuni Tn instanta facute de primarie
versus Apa Nova. Ceea ce cerem noi acum, ca prin hotararea pe care sa
o luati pe baza proiectului Tnaintat, este ca printr-un singur proces, de
aceasta data, nu 80,nu 1000, nu 1975 de procese sa rezolvati ca
reprezentanti ai celor 200.000 de bucure~teni Iitigiul cu Apa Nova privind
Tncasari abuzive de catre Apa Nova pe 0 perioada destul de mare de
timp, adica pana la cheltuirea $i pana la montarea cu bani publici a
contoarelor a~a cum s-a hotarat prin Hotararea C.G.M.B. nr. 69/2006. Tn
fapt ~i Tn drept Iitigiul cu Apa Nova are ca obiect neaplicarea normelor
pau$ale la fadurarea consumului $i In situatii Tncare lipse~te controlul de
bran~ament. Acesta este cazul celor care au facut ~i obiectul Hotararii
C.G.M.B. nr. 48/2005 a dumneavoastra, aferent fiecarui utilizator a$a
cum 5e prevede de altfel la art. 3 din H.G. nr. 348/1993, este cea mai
veche $i valabila ~i astazi privind aceasta problema ~i art. 331 din
Ordinul MLPAT din 29/1993, ca ~i contractul de bran$are semnat de
a50ciatia noastra Tn 1995 ~i art. 8 din Hotararea 1995 ~i contractul de
concesiune $i alte reglementari a caror lista domnule pre$edinte, daca
considerati ca va este util 0 pot prezenta.



Domnul Durnirescu Mihai Florea
...... care discuta problema facturarii prin pau$al Tnconditiile Tncare

nu exista contor de bran$ament, fara discutie, fara 0 aM alternanta. In
aceste conditii imi permit ca din cele 72 de scrisori schimbate Tn
perioada de aproape ~apte ani, sa mentionez cateva pe care Ie-am
considerat. Nu am sa Ie citesc pentru ca poate nu mai este timp, ~edinta
este pe final, rabdarea dumneavoastra $i oboseala poate T~i spune
cuvantul, a~a ca sunt trei scrisori plecate din primarie, doua dintre ele
semnate de viceprimarul Murgeanu care spune Apei Nova, ca ne-am
Tnsu$it pretentia utilizatorului ~i ca in consecinta va cerem sa stabiliti
modalitatea ~i perioada de returnare a banilor I'ncasati I'n mod abuziv.
Cerere la care Apa Nova nu a dat curs, deci este ultima autoritate
administrativa la care am apelat $i care a fost calcata I'n picioare de catre
Apa Nova. Acum am zis, ca Consiliul General care este singurul
semnatar al contractului de concesiune va rezolva problema a~a cum
trebuie, nu pe cale administrativa ci prin justitie. Pe cale administrativa
Apa Nova a demonstrat ca este tare, adica lucreaza a~a cum s-a banuit
ca 0 sa lucreze $i cu toate masurile luate anti-monopol, lucreaza ca un
monopol salbatic, pentru ca calca in picioare toate autoritatile statului ~i
legile statului. Un mono pol obi~nuit T~iface ni~te legi Tnavantajul lui, dar
Ie respecta legile.

Domnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Dumitrescu haideti sa nu deviem, nu aceasta este.

problema ca este mono pol Apa Nova, problema este ca retelele
telescopice nu... , este 0 problema care nu se rezolva de ani de zile. V-a~
ruga sa veniti la Comisia de Utilitati saptamana viitoare, dezbatem pe
larg problema, 0 Tntelegem mai bine ~i poate Tncercam sa 0 rezolvam $i
va rog sa veniti la camera 132, la etajul 1, va I'nscrieti pentru Comisia de
utilitati ~i discutam acolo Tmpreuna.

Proces - verball'ncheiat astazi 28.01.2009 privind rezultatul votului
pentru Comisia juridica ~i de disciplina. S-au exprimat un numar de 49
de voturi, voturi anulate O. Voturi pentru doamna Neme~ Carmen lonela
49, Tmpotriva 0 voturi. 5e declara alesa doamna consilier Neme$
Carmen lonela.
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Proces - verball'ncheiat astazi 28.01.2009 privind rezultatul votului
pentru Comisia de salubritate. S-au exprimat un numar de 49 de voturi,
voturi anulate O. Voturi pentru domnul Nicorescu Virgil 49, Tmpotriva 0
voturi. 5e declara ales domnul consilier Nicorescu Virgil Tn Comisia de
salubritate. /~''''':<»
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Proces - verbal Tnclleiat astazi 28.01.2009 privind rezultatul votului
pentru Comisia pentru rela~ii cu organiza~ii neguvernamentale ~i al~i
parteneri sociali. S-au exprimat un numar de 49 de voturi, voturi
anulate O. Voturi pentru domnul Gorodea Tiberiu Silviu loan 49,
Tmpotriva 0 voturi. Se declara ales domnul consilier Gorodea Tiberiu
Silviu loan Tn Comisia pentru rela~ii cu organiza~ii neguvernamentale §i
al~i parteneri sociali.

Proces - verbal Tncheiat astazi 28.01.2009 privind rezultatul votului
pentru Comisia pentru rela~ii internaiionale, cooperare §i asociere cu alii
parteneri sociali. S-au exprimat un numar de 49 de voturi, voturi
anulate O. Voturi pentru domnul Gorodea Tiberiu Silviu loan 49,
Tmpotriva 0 voturi. Voturi pentru domnul Dinca Dumitru 48, Tmpotriva 1
vot. Se declara ale~i domnul consilier Gorodea Tiberiu Silviu loan ~i
domnul consilier Dinca Dumitru Tn Comisia pentru relaiii internaiionale,
cooperare §i asociere cu alii parteneri sociali.

Proces - verbal Tncheiat astazi 28.01.2009 privind rezultatul votului
pentru Comisia de sanatate ~i protec~ie sociala. S-au exprimat un numar
de 49 de voturi, voturi anulate O. Voturi pentru doamna Neme~ Carmen
lonela 49, Tmpotriva 0 voturi. Se declara alesa doamna consilier Neme§
Carmen lonela TnComisia de sanatate §i proteciie sociala.

Proces - verbal Tncheiat astazi 28.01.2009 privind rezultatul votului
pentru Comisia de Tnva~amant, cultura, culte ~i sport. S-au exprimat un
numar de 49 de voturi, voturi anulate O. Voturi pentru doamna C.hiri~
Mariana 49, Tmpotriva 0 voturi. Voturi pentru domnul Florescu Drago~ 47,
Tmpotriva 2 voturi Se declara ale~i doamna consilier Chiri§ Mariana ~i
domnul consilier Florescu Drago§ Tn Comisia de Tnva~amant, cultura,
culte ~i sport.
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Proces - verbal Tncheiat astazi 28.01.2009 privind desemnarea
unui consilier general ca membru Tn cadrul grupului de lucru pentru
punerea Tn aplicare a prevederilor Legii nr. 35/2007 privind cre~terea
siguran~ei Tn unitatile de Tnvatamant. S-au exprimat un numar de 49 de
voturi, voturi anulate O. Voturi pentru domnul consilier Parvu Cosmin
Gabriel 43, voturi Tmpotriva 6. Se declara ales ca membru Tn cadrul
grupului de lucru pentru punerea Tn aplicare a prevederilor Legii nr.
35/2007 privind cre§terea siguran~ei Tn unita~i1ede Tnva~amant domnul
consilier Parvu Cosmin Gabriel. f~ M :....,..~
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Ootnnul Presedinte de sedinta Murg Calin
Cu aceasta declar Tnchise lucrarile ~edin~ei ordinare a Consiliului

General din data de 28.01.2009.
$edin~a s-a Tncheiat la orele 16.30.

SECRETAR GENERAL
MUNICIPIULUI BUCURE$Ti

Toma Tudor:s:\,:y, -- ...,..,...-~__ ._~~oE:

CONSILIERI

intocmit
M. Anghel
F. Cotroba~
A.Preoteasa

Verificat
$ef Birou

Redactare Hotarari C.G.M.B
Per~un ru Mariana
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